



中国船级社
China Classification Society

格式
Form: CQA(AS)
证书编号:
No. DU20AS00005

服务供方认可证书
APPROVAL CERTIFICATE OF SERVICE SUPPLIER
FULL TERM

供方名称

NAME OF SUPPLIER:

WALRUS GLOBAL MARINE SAFETY SERVICES

供方地址

ADDRESS OF SUPPLIER:

FENCED NO.2, SHOBRA NO.2, AL SAJAA INDUSTRIAL SHARJAH, UAE

兹证明上述服务供方的下列服务项目业经本社按照有关规定和程序审核，确认满足本社《供方认可及人员资格管理指南》和国际船级社协会统一要求的Z17《服务提供方的程序要求》的相关规定。

- 船用灭火设备和系统检测与维护保养 EE;

THIS IS TO CERTIFY that the following services of above service supplier have been audited by this Society in accordance with the relevant provision and procedure, and confirmed compliance with the relevant requirements of this Society "Guidelines for Services Supplier Approval and Personnel Qualification Management" and IACS URZ17 "Procedural Requirements for Service Suppliers".

- Testing and servicing of marine fire-extinguishing equipment and systems;

认可证书附页内容是本证书不可分割的组成部分；上述机构由本社授予认可证书，但应继续符合有关要求。

The Supplement attached below is not divisible from this Certificate. This Certificate is issued to the above- mentioned Supplier subject to continued compliance with the relevant requirements.

本证书有效期至

This Certificate will remain in force until December 29, 2023

签发地点:

Issued at: Dubai

签发时间:

Issued on: December 30, 2020



Chen Yangbin

Surveyor to China Classification Society

认可证书附页
SUPPLEMENT TO APPROVAL CERTIFICATE
船用灭火设备和系统检测与维护保养 EE

1. 服务范围 Scope of service :

- 船用手提式和推车式CO2、干粉、泡沫、卤代烃、七氟丙烷和气溶胶灭火器的检测与维护 (A)
Conducting testing and maintenance for marine portable and wheeled fire extinguishers of CO2, dry powder, expansion foam, halohydrocarbon, heptafluoropropane and aerosol (A)
- 船用 CO2 、干粉、泡沫、卤代烃、七氟丙烷和气溶胶固定灭火系统的称重、检测、维护、管路吹通试验、密性试验和液压试验 (B)
Conducting weighing, testing, maintenance, pipe blowing through test and tightness test for marine fixed fire-extinguishing system of CO2, dry powder, expansion foam, halohydrocarbon, heptafluoropropane and aerosol (B)
- 船用消防员装备和紧急逃生呼吸装置的检测与维护或空气钢瓶的水压试验和充装 (C)
Conducting testing and maintenance for fireman's outfit and EEBD or hydrostatic test and charging for air cylinders (C)
- 工作压力不大于30MPa的船用钢瓶的水压试验、检测与维护, 包括对工作压力不大于32MPa的筏用CO2钢瓶进行水压试验与充装 (D)
Conducting testing, maintenance and hydrostatic test for marine cylinders with working pressure no more than 30MPa, including hydrostatic test and charging for CO2 cylinders of liferafts with working pressure no more than 32MPa (D)
- 船舶固定式探火和失火报警装置的检测与维护保养 (E)
Conducting testing and maintenance for fixed fire detection and fire alarm system (E)
- 船舶固定式压力水雾和细水雾灭火系统的检测与维护保养 (F)
Conducting testing and maintenance for fixed pressure water-spraying and water-mist fire-extinguishing systems (F)
- 救生服 (浸水保温服) 和气胀式救生衣的检测与维护保养 (G)
Conducting testing and maintenance for immersion suit and inflatable lifejacket (G)

2. 限制条件/备注 Restriction term/ Note:

▼ 限制条件 Restriction term:

- 1, The validity of the Approval Cert. also subject to valid qualification and /or training certificates held by the testing personnel, as well as valid technical support for each type of equipment to testing personnel and/or service supplier from manufacturers (where applicable).
- 2, Makers authorizing the service of immersion suit and inflatable lifejacket: Shanghai Fang Zhan Fire Technology Co., Ltd..

▼ 备注 Note:

Operation Address: OFFICE NO.2, OPP. AL SAJAA POLICE STATION, AL SAJAA INDUSTRIAL AREA 68300, SHARJAH, UAE

3. 经认可的供方及其分支机构服务范围 Scope of service for supplier and its branches approved:

Nil

4. 人员清单 List of qualified persons

序号 No.	姓名 Name	岗位 Post	身份证号码 ID No.
-----------	------------	------------	-----------------